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Kultur- och fritidsnämnden 
 
Datum: 2024-06-13 
Tid: 13:00–16:00 (ajournering § 374, 15.05-15.10) 
Plats: Berget, Citypassagen 
 
Närvarande ledamöter 
Anton Johansson (S) 
Alexandra Royal (C) 
Sandra Fröjdenstam (KD) 
Maja Gullberg (S) 
Per-Erik Andersson (S) 
Sandra Öberg (S) 
Monica Thyresjö (M) 
Gun Kornblad (M) 
Habib Brini (SD) 
Urban Olsson (L) § 373, deltar inte på grund av jäv 
Ulf Wilnerzon (KD) 
Glenn Roswall (ÖrP) § 373, deltar inte på grund av jäv 
 
Tjänstgörande ersättare 
 
Närvarande ersättare 
Henry Pettersson (S) ersätter Katarina Bååth (S) 
Lena Ryö (S) § 373, deltar inte på grund av jäv 
Hanna Altunkaynak (S) 
Marianne Hamp (M) ersätter Oscar Lundmark (M) 
Ingvar Bilock (C) § 375, deltar inte på grund av jäv 
Elisabeth Fält (SD) ersätter Glenn Roswall (ÖrP) § 373 
Anna Grevillius (L) ersätter Urban Olsson (L) § 373 
Peter Ekström (V) ersätter Lina Johansson (V) 
 
Övriga 
 

 
Anna Nordlund Förvaltningsdirektör 

Ulf Lindin Verksamhetschef 

Lars Hilmersson Verksamhetschef 

Elisabeth Magnusson Verksamhetschef 

Christofer Ulfgren Enhetschef 
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Richard Fagerström Verksamhetschef 

Johan Mindelius Ekonom 

Thomas Eek Planerare 

Maria Gille Enhetschef 

Monika Bleckert Fritidskonsulent 

Karl Jensen Planerare 

 

Paragraf 361–379 
 
 
 
Jacqueline Bouvin Agstam, sekreterare 
 
Digitalt justerat protokoll. 
 
 
 
Anton Johansson (S), ordförande 
 
 
Urban Olsson (L), justerare  
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§ 361 Kallelse och tidplan 

§ 362 Protokollsjusterare 
Handläggare: Jacqueline Bouvin Agstam 

Förslag till beslut 
Urban Olsson (L) föreslås till ordinarie justerare med Sandra Fröjdenstam 
(KD) som ersättare. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar att välja Urban Olsson (L) till ordinarie 
justerare med Sandra Fröjdenstam (KD) som ersättare. 

§ 363 Anmälan av övriga frågor 
Handläggare: Ordförande 

Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare ges möjlighet att anmäla 
övriga frågor som sedan besvaras av ordföranden och förvaltningen. Frågorna 
tas till protokollet och blir besvarade under pågående alternativt vid 
nästkommande nämndsammanträde. 

Sandra Fröjdenstam (KD) ställer en övrig fråga om det finns uppdaterad 
information gällande "Lov Örebro". Ulf Lindin besvarar från inunder punkten 
om verksamhetschefernas information vid informering om verksamhet för 
öppna mötesplatser. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 

§ 364 Godkännande av dagordning 
Handläggare: Ordförande 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Dagordningen är godkänd. 
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§ 365 Anmälan av jäv 
Handläggare: Ordförande 

Ärendebeskrivning 
Glenn Roswall (ÖrP) meddelar jäv avseende ärende § 373. 

Urban Olsson (L) meddelar jäv avseende ärende § 373. 

Lena Ryö (S) meddelar jäv avseende ärende § 373. 

Ingvar Bilock (C) meddelar jäv avseende ärende § 375. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 

§ 366 Ordförandes information 
Handläggare: Ordförande 

Ärendebeskrivning 
Ordförande informerar om aktuella händelser. 

- Ordförande informerar om det juryarbete som har genomförts i samband 
med Wadköpingspriset.  

Beslutsunderlag 
Muntlig presentation. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 
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§ 367 Förvaltningsdirektörens information 
Handläggare: Anna Nordlund 

Ärendebeskrivning 
Förvaltningsdirektör informerar om aktuella händelser. 

- Effektiviseringsarbete är under hantering utifrån riktat 
effektiviseringsuppdrag enligt ÖSB. Uppdaterad information kommer att 
förmedlas längre fram. Aktuella riktade effektiviseringar kommer att påverka 
grunduppdraget. Verksamhetscheferna ser över vilka effektiviseringar som ska 
genomföras för att uppnå grunduppdraget i så stor utsträckning som möjligt 
utifrån att tillgodose såväl det bästa för invånarna och samtidigt härtill 
tillgodose en god arbetsmiljö för arbetstagarna. 

Beslutsunderlag 
Muntlig presentation. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 

§ 368 Chefernas information 
Handläggare: Ulf Lindin, Lars Hilmersson, Elisabeth Magnusson,  Christofer 
Ulfgren, Richard Fagerström 

Ärendebeskrivning 
Verksamhetscheferna informerar om aktuella händelser inom respektive 
verksamhetsområde: 

- Öppna mötesplatser 

- Bibliotek och kulturskola 

- Natur- och kulturliv    

- Innovation och digitalisering 

- Drift av anläggningar och lokaler 

Beslutsunderlag 
Ulf Lindin informerar om verksamhet för öppna mötesplatser. 
Varberga fritidsgård håller stängt denna vecka p.g.a av flytt till de provisoriska 
lokaler som man ska bedriva verksamhet i under tiden som nya lokaler byggs 
för fritidsgård och bibliotek. Beräknad byggtid är 2 år. 
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Sommarverksamheten började i tisdags 11/6 med skolavslutningsarrangemang 
i Kulturhuset och olika arrangemang på fritidsgårdarna. Nu pågår dagkollo, 
Komtek on the Road, fritidsbankens pop-up turné, diverse resor och 
aktiviteter med fritidsgårdarna, teknikläger för tjejer och mycket mer. En hel 
del av det finns med i Lov Örebro programmet som man kan läsa mer om på 
Orebro.se. 

Lars Hilmersson informerar om verksamhet för bibliotek och kulturskola. 

Bibliotekens sommarperiod börjar på måndag 17/6 med sommaröppettider 
och popup-verksamheten. Kulturskolans kulturkollo inleds nästa vecka. 
Nationaldagsfirandet i stadsparken är genomfört med Kulturskolans som 
producent. Bibliotekets ledningsgrupp har varit i Skellefteå på "Sara kulturhus" 
för biblioteksdagarna. Spännande möten och intressanta samtal med temat 
Kreativitet. 

Elisabeth Magnusson informerar om verksamhet för natur- och kulturliv. 

Mycket som händer inom hela verksamhetsområdet under sommaren både 
arrangemang och inom friluftsliv. Sommarlovsaktiviteter startar denna vecka 
med workshops vid "Örebro konstvägg", en workshops per vecka under hela 
sommarlovet för barn och ungdomar i åldrarna  6-17 år. Barn under 13 år är 
välkomna att komma med en vuxen. Utöver detta har "Dansrecidens" 
genomförs i sommar tre veckor i samarbete med Regionen, vilket sker på 
Markurellshuset, vilket kommer utmynna i en dansföreställning för barn i båda 
Örebro och andra kommuner. 

Gällande Markaspåret har klartecken inkommit från Miljökontoret gällande 
renovering efter midsommar. Arbetet innefattar sanering av några stolphål, ny 
belysningsanläggning samt spårbädd. 

Enheten meddelar vidare att ett konstverk har blivit stulet under föregående 
helg i Stjärnhusen. Aktuellt objekt föreställde en pojke och en sköldpadda, vars 
konstnär var elev till Carl Milles. Enheten har vidtagit de åtgärder som ska 
vidtas vid stöld. 

Uppdatering kan även meddelas om att tre installationsveckor av konsten har 
genomförts. Det avser 50-tal konstverk med 40-tal konstnärer. Navet och 
infohubben för utställningen är på Järntorget. Här finns även skaparverkstaden 
för OPENART kids och det är även här guidade visningar startar sin 
rundgång. Invigningen av OPENART sker på lördag den 15/6 med en mängd 
olika programpunkter och med invigningstal på Järntorget kl. 13.00. 
Invigningsprogram finns tillgänglig via www.openart.se , vari tider för guidade 
visningar, skaparverkstad för openart kids m.m. frmgår. Via denna hemsida 
kan allmänheten även ta del av hela invigningsprogrammet. Sista 
anmälningsdag för att anmäla sig till guidad visning är fredag 14/6. Aktuell 
guidad visning onsdag den 26/6 kl.15.00 erbjuds ledamöter i Kultur- och 
fritidsnämnden. Samling sker vid Järntorget. 
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Christofer Ulfgren informerar om verksamhet för innovation och digitalisering 

Gällande området "Innovation och digitalisering" har Trainstation aktiviteter 
hela sommaren, dock med begränsad mobil aktivitet. Samarbetet med 
arbetsmarknad, vilka håller i en ny öppettid på måndagar, har hittills fallit väl 
ut. Vid fortsatt positivt utfall så finns det en ambition att eventuellt utöka 
aktuellt samarbete. Enheten etablerar härutöver ett fördjupat samarbete med 
Vivallaskolan där Trainstation samplanerar och genomför tekniklektioner 
under höstterminen tillsammans med tekniklärare. 

Christofer Ulfgren redovisar halvårsresultat för kvalitetsenkät, vilken omfattas 
av 45 svar, vars svar visar ett positivt utfall gällande verksamhetens upplevda 
kvalitet.  

Richard Fagerström informerar om verksamhet för drift av anläggningar och 
lokaler. 

Enheten har genomfört en digital grundkurs för medarbetare inom bad och 
drift i linje med förvaltningens digitaliseringsstrategi 

Gällande badanläggningar informerar Richard om att simskolans riktade 
verksamhet i Brickebacken startas upp denna vecka. I samverkan inom ESF-
projektet kommer barn från Vivalla till Brickebacken för att lära sig simma. 
Projektet pågår under 9 veckor. 

Härutöver informerar Richard att enheten reviderar bilagan till avtalet gällande 
skolsimskolan inför kommande läsår. Bland annat kommer åk 3 att ha simskola 
hela terminer och åk 2 kommer ha vattenvana under en 4 veckorsperiod. 
Vattenvanan för åk 2 kan  ses som en förberedelse inför skolsimskolan i åk 3.  

Gällande Eenhetens drift informerar Richard att FIFA - Arenabesiktning har 
genomfört denna vecka och att utgångspunkten är det uppnås certifikat för 
spel i Allsvenska och superettan. 

Svenska hockeyligan har även antagit regler gällande anläggningar. Eventuellt 
anpassningsbehov undersöks gällande Behrn. 

Avslutningsvis informerar Richard om att Örebrocupen startar i fredag 14/6.  

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 

 



ÖREBRO Protokoll  
 

  8 (17) 
 

§ 369 Övrig fråga ställd av Urban Olsson (L) gällande Ren 
Arena.  
Ärendenummer: Kof 697/2024 
Handläggare: John Andersson 

Ärendebeskrivning 
Urban Olsson (L) ställde övrig fråga vid Kultur- och fritidsnämndens 
sammanträden 2024-04-15 gällande Ren Arena. Frågan besvaras av John 
Andersson vid Kultur- och fritidsnämndens sammanträden 2024-06-13. John 
Andersson informerar att förvaltningen har inventerat vilka anläggningar som 
tillhör Kultur- och fritid varefter kontakt har inletts med de föreningar som 
avtal finns upprättade med gällande reklam. Syftet är att utarbeta en gemensam 
riktlinje så att likvärdiga villkor kan upprättas för olika föreningar.  

Beslutsunderlag 
Muntlig presentation. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Frågan är besvarad. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Frågan är besvarad. 

§ 370 Information - Ekonomisk månadsrapport 
Ärendenummer: Kof 85/2024 
Handläggare: Johan Mindelius 

Ärendebeskrivning 
Ekonomisk månadsrapport för maj månad år 2024 för Kultur- och 
fritidsnämnden. 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 
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§ 371 Beslut - Revidering av investeringsbudget 2024 
Ärendenummer: Kof 1155/2023 
Handläggare: Johan Mindelius 

Ärendebeskrivning 
I investeringsprogram 2023 beslutades det om 700 tkr till Ljudanläggningar 
motorstadion. Investeringsmedlen har sedan överförts till 2024. Utifrån 
ändrade förutsättningar sedan investeringen lyftes och där det finns andra 
behov som i nuläget anses ha en högre prioritet, föreslås det att 
investeringsmedlen revideras till ett bredare användningsområde.  

Investeringsmedlen om 700 tkr föreslås därför omfördelas till ett nytt objekt 
med benämning ”Åtgärder idrottsytor/anläggningar”. Syftet är att 
investeringsmedlen främst ska nyttjas till: 

- Bullerreducerande åtgärder motorstadion 

- Exponeringsmöjligheter på flera anläggningar 

- Digitalisering av flera anläggningar 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse 2024-05-17 
Kof 19/2023 Verksamhetsplan med budget 2023, Kultur- och fritidsnämnden 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden:  

- Kultur- och fritidsnämnden beslutar att i investeringsbudget 2024 omfördela 
700 tkr från objekt ”Ljudanläggningar motorstadion” till objekt ”Åtgärder 
idrottsytor/anläggningar”. 

Yrkande 
Glenn Roswall (ÖrP), Habib Brini (SD) och Urban Olsson (L) yrkar avslag på 
Kultur- och fritidsnämnden förslag. 

Sandra Fröjdenstam (KD) och Ulf Wilnerzon (KD) yrkar bifall på Kultur- och 
fritidsnämnden förslag. 

Proposition 
Ordförande Anton Johansson (S) finner att det finns två förslag till beslut, det 
vill säga Kultur- och fritidsnämndens förslag respektive Glenn Roswalls (ÖrP), 
Habib Brinis (SD) och Urban Olssons (L) avslagsyrkande. 
Ordföranden ställer dessa mot varandra och finner att Kultur- och 
fritidsnämnden beslutar enligt Kultur- och fritidsförvaltningens förslag. 
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Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar:  

- Kultur- och fritidsnämnden beslutar att i investeringsbudget 2024 omfördela 
700 tkr från objekt ”Ljudanläggningar motorstadion” till objekt ”Åtgärder 
idrottsytor/anläggningar”. 

Reservation 
Glenn Roswall (ÖrP) och Habib Brini (SD) reserverar sig mot beslutet till 
förmån för eget yrkande. 

§ 372 Beslut - Reviderad avgiftsbilaga, VP 2024 
Ärendenummer: Kof 829/2024 
Handläggare: Johan Mindelius 

Ärendebeskrivning 
Avgifter vid Örebrobiblioteken för 2024 fastställdes av Kultur- och 
fritidsnämnden 2023-11-20 i samband med att nämndens verksamhetsplan 
med budget för 2024 antogs. Utifrån ny typ av objekt på biblioteket behöver 
kompletteringar göras av redan beslutade avgifter för innevarande år enligt 
bilaga.  

Beslutsunderlag 
Reviderad bilaga 4 Kultur- och fritidsnämndens Verksamhetsplan med budget 
2024 beslutad 2023-11-20.  

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att revidera avgifterna enligt bilaga 4. 

2. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att ovanstående avgifter enligt reviderad 
bilaga börjar att gälla från och med 2024-07-01. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att revidera avgifterna enligt bilaga 4. 

2. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att ovanstående avgifter enligt reviderad 
bilaga börjar att gälla från och med 2024-07-01. 
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§ 373 Beslut - Verksamhetsbidrag 2024 - RF-SISU Örebro 
län 
Ärendenummer: Kof 553/2024 
Handläggare: Thomas Eek 

Ärendebeskrivning 
RF-SISU Örebro län har ansökt om verksamhetsbidrag för 2024 års 
verksamhet. RF-SISU Örebro läns verksamhet grundar sig i två övergripande 
uppdrag. Att företräda och leda idrottslig utveckling i samhället samt att 
folkbilda och utbilda föreningsidrottens alla målgrupper. Utöver det har 
organisationen ett uppdrag att arbeta med folkhälsa vilket sker i samverkan  
med Region Örebro län och Örebro kommun. Förvaltningen föreslår att RF-
SISU Örebro län beviljas ett verksamhetsbidrag på 1 mnkr.  

Beslutsunderlag 
Ansökan om verksamhetsbidrag RF-SISU Örebro län 
Verksamhetsberättelse med årsredovisning 2023 
Verksamhetsinriktning 2024-2025 
Årsmötesprotokoll 2023 
Överenskommelse Örebro kommun och RF-SISU Örebro län 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och Fritidsnämnden: 

1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att bevilja ett verksamhetsbidrag till RF-
SISU Örebro län med 1 mnkr för 2024 års verksamhet. 
2. Kopplat till verksamhetsbidraget finns en överenskommelse som ska följas 
upp regelbundet under året. 
3. Medel för bidraget tas från budget för aktuellt verksamhetsbidrag. 

Jäv 

Glenn Roswall (ÖrP) deltar inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

Lena Ryö (S) deltar inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

Urban Olsson (L) deltar inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

Beslut 
Kultur- och Fritidsnämnden beslutar: 

1. Kultur- och fritidsnämnden beslutar att bevilja ett verksamhetsbidrag till RF-
SISU Örebro län med 1 mnkr för 2024 års verksamhet. 
2. Kopplat till verksamhetsbidraget finns en överenskommelse som ska följas 
upp regelbundet under året. 
3. Medel för bidraget tas från budget för aktuellt verksamhetsbidrag. 



ÖREBRO Protokoll  
 

  12 (17) 
 

§ 374 Beslut - Flytt av El Sistema från Hagaskolan till 
Vivallaskolan 
Ärendenummer: Kof 871/2024 
Handläggare: Maria Gille 

Ärendebeskrivning 
Som en del av sin ordinarie verksamhet bedriver Kulturskolan El Sistema i 
samarbete med Hagaskolan sedan 2015. Uppgörelsen är att grundskolan står 
för lokaler och Kulturskolan för kompetens och musiklärarresurser. Tre dagar i 
veckan jobbar fem kulturskolepedagoger på Hagaskolan med 
musikundervisning i huvudsak under skoltid. Den byggnad (f.d. förskolan 
Blåmesen) i nära anslutning till Hagaskolan som Kulturskolan bedrev El 
Sistema-undervisning i revs efter ett par år av samarbete. Nya lokaler utlovades, 
och en lokalutredning skulle startas, varför en tillfällig lokallösning godtogs. 
Denna tillfälliga lösning, med trånga och icke  ändamålsenliga lokaler för 
musikundervisning, har nu varat i 6 år trots att medarbetare regelbundet lyft 
frågan om lokalproblemen på bl.a. APT och i skyddsronder.  

I Lokalförsörjningsplan 2021-2024 fastslogs att situationen var brådskande och 
något snarast behövde göras åt lokalsituationen. Utifrån de arbetsmiljöproblem 
som de undermåliga lokalerna orsakar ser Kulturskolan ingen annan lösning än 
att inleda samarbete med en skola som kan erbjuda lämpliga lokaler för El 
Sistema. Inför läsåret 24/25 inleddes samtal med rektor på Vivallaskolan. 
Lokal- och verksamhetsmässiga förutsättningar finns för en flytt av El Sistema 
till Vivallaskolan. Vid avslut på Hagaskolan är barnperspektivet viktigt att 
beakta och de elever som önskar ska erbjudas fortsatt möjlighet att spela 
fiol/cello eller sjunga i kör inom ramen för Kulturskolan. 

Beslutsunderlag 
Slutrapport sociala investeringar Partnerskap Varberga/Oxhagen El Sistema  
(Ks 712/2014) 
Protokollsutdrag Kulturnämnden (Km 550/2017) 
Lokalbehov för El Sistema på Hagaskolan, minnesanteckningar (Sam 
625/2020) 
Lokalförsörjningsplan 2021-2024 (Km 477/2019) 
Lokalförutsättningar för undervisning El Sistema (behovsanalys) 
Skyddsrond, El Sistema Haga 2024 (Kof 528/2024) 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

1. El Sistema-verksamheten flyttas från Hagaskolan till Vivallaskolan med 
befintliga resurser från och med höstterminen 2024. 

2. De El-Sistemaelever på Hagaskolan som önskar kommer att ges fortsatt 
möjlighet att spela fiol/cello eller sjunga i kör på fritiden inom ramen för 
Kulturskolans verksamhet. 
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Yrkande 
Ordförande Anton Johansson (S) yrkar att beslut i ärendet sker vid dagens 
sammanträde. 

Glenn Roswall (ÖrP) yrkar i första hand att ärendet återremitteras med 
motiveringen att ärendet behöver beredas bättre i lokal- och 
organisationssynpunkt. I andra hand yrkar Glenn Roswall (ÖrP) avslag på 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag. 

Habib Brini (SD), Sandra Fröjdenstam (KD), Ulf Wilnerzon (KD) och Urban 
Olsson (L) yrkar bifall till Glenn Roswalls (ÖrP) yrkande att ärendet i första 
hand återremitteras samt i andra hand avslås. 

Sandra Fröjdenstam (KD), Ulf Wilnerzon (KD) och Urban Olsson (L) yrkar 
även att få lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

Ajournering 

Kultur- och fritidsnämnden ajournerar sig 5 minuter för överläggning. 

Proposition 
Ordförande Anton Johansson (S) ställer först proposition på Glenn Roswalls 
(ÖrP) och Habib Brinis (SD) yrkande om återremiss och finner att Kultur- och 
fritidsnämnden beslutar att avslå yrkandet. 

Därefter finner ordföranden att det endast finns två förslag till beslut, Kultur- 
och fritidsförvaltningens förslag till beslut och Glenn Roswalls (ÖrP) och 
Habib Brinis (SD) avslagsyrkande och ställer dessa två förslag mot varandra 
och finner att Kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt Kultur- och 
fritidsförvaltningens förslag till beslut. 

Därefter ställer ordföranden proposition på Sandra Fröjdenstams (KD), Ulf 
Wilnerzons (KD) och Urban Olssons (L) yrkande om att få lämna ett särskilt 
yttrande till protokollet och finner att Kultur- och fritidsnämnden godkänner 
detta. 

Votering 

Votering begärs. 
Ja-röst innebär bifall till Kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut. Nej-
röst innebär avslag på Kultur- och fritidsnämndens förslag till beslut. 

Ja-röster lämnas av Alexandra Royal (C), Sandra Öberg (S), Maja Gullberg (S), 
Per-Erik Andersson (S), Henry Pettersson (S), Monica Thyresjö (M), Gun 
Kornblad (M), Marianne Hamp (M) och Anton Johansson (S). 

Nej-röster lämnas av Sandra Fröjdenstam (KD), Habib Brini (SD), Urban 
Olsson (L), Ulf Wilnerzon (KD) och Glenn Roswall (ÖrP)  

Avstår från att rösta gör Peter Ekström (V). 

Ordföranden finner med resultatet 9 ja-röster, 5 nej-röster och 1 som avstår  
från att rösta att Kultur- och fritidsnämnden beslutar att bifalla Kultur- och 
fritidsnämndens förslag till beslut. 
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Därefter finner ordföranden att det endast finns ett förslag till beslut, det vill  
säga bifall till Kultur-och fritidsförvaltningens förslag, och att Kultur- och 
fritidsnämnden beslutar enligt detta. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

1. El Sistema-verksamheten flyttas från Hagaskolan till Vivallaskolan med 
befintliga resurser från och med höstterminen 2024. 

2. De El-Sistemaelever på Hagaskolan som önskar kommer att ges fortsatt 
möjlighet att spela fiol/cello eller sjunga i kör på fritiden inom ramen för 
Kulturskolans verksamhet. 

3. Sandra Fröjdenstam (KD), Ulf Wilnerzon (KD) och Urban Olsson (L) får 
lämna ett särskilt yttrande till protokollet. 

Peter Ekström (V) avstår från att delta i beslutet. 

Reservation 
Glenn Roswalls (ÖrP), Habib Brini (SD), Sandra Fröjdenstam (KD), Ulf 
Wilnerzon (KD) och Urban Olsson (L) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för Glenn Roswalls (ÖrP) yrkande. 

§ 375 Beslut - Ansökan om ekonomiskt stöd - Tysslingens 
Naturcenter 
Ärendenummer: Kof 272/2024 
Handläggare: Monika Bleckert 

Ärendebeskrivning 
Tysslingens Naturcenter bedriver sin verksamhet i Stiftelsen Naturens teater 
Rånnesta sedan 2002. Stiftelsens uppdrag är att svara för gästers service samt 
sprida information och kunskap om natur och miljö. Verksamheten är knuten 
till fågelsjön Tysslingen, vilken främst är känd som rastplats för sångsvanar. I 
verksamheten drivs ett café, ett galleri med utställningar av konst och ställplats 
för husbilar samt hålls föredrag och musikunderhållning. Stiftelsens 
ekonomiska situation har påverkats negativt av pandemin samt att det företag 
som varit den största sponsorn blev uppköpt av ett internationellt företag 
vilket avslutade sponsringen till stiftelsen. Stiftelsen menar att de har en aktiv 
styrelse och aktiva volontärer men att ekonomin endast tillåter att 
verksamheten kan bedrivas till efter svanrasten våren 2024. De önskar stöd för  
att återskapa en stabil ekonomi. Stiftelsen ansöker om ekonomiskt stöd om 50 
000 kronor för år 2024. Förvaltningen föreslår avslag på ansökan. 

Beslutsunderlag 
Ansökan 
Ansökan om ekonomiskt stöd – Tysslingens Naturcenter 
Svar från föreningen 
Skötselavtal Svalnässtugan 
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Ekonomisk redovisning 
Ekonomisk femårsplan 
Skötselavtal och beslut av skötseltillsyn, Länsstyrelsen stadgar 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Ärendet är berett. 

Jäv 

Ingvar Bilock (C) deltar inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

Yrkande 
Glenn Roswall (ÖrP) yrkar att Kultur- och fritidsnämnden fattar formellt 
beslut i aktuellt beredningsärende vid dagens sammanträde. 

Proposition 
Ordförande Anton Johansson (S) ställer fråga till Kultur- och fritidsnämndens 
ledamöter, utifrån Glenn Roswalls (ÖrP) yrkande att Kultur- och 
fritidsnämnden fattar formellt beslut i aktuellt beredningsärende vid dagens 
sammanträde, om någon av ledamöterna är däremot, och finner att Kultur- 
och fritidsnämndens ledamöter är eniga om att beslut i ärendet kan fattas redan 
i samband med dagens sammanträde. 

Därefter finner ordförande att det finns ett förslag till beslut, det vill säga; 

Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Kultur- och fritidsnämnden beslutar att avslå ansökan om 50 000 kronor till 
Tysslingens Naturcenter utifrån att bidrag för ekonomiskt krisstöd saknas. 

Ordförande finner att Kultur- och fritidsnämnden beslutar enligt detta. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Kultur- och fritidsnämnden beslutar att avslå ansökan om 50 000 kronor till 
Tysslingens Naturcenter utifrån att bidrag för ekonomiskt krisstöd saknas. 

§ 376 Anmälan av delegationsbeslut under perioden den 
1 maj - 31 maj 2024 
Ärendenummer: Kof 879/2024 
Handläggare: Jacqueline Bouvin Agstam 

Ärendebeskrivning 
Alla beslut fattade med stöd av delegation av tjänsteperson, ordförande eller 
presidium ska anmälan till Kultur- och fritidsnämnden på närmast följande 
sammanträde enligt 6 kap. 40 § kommunallagen. Det är först efter 
återrapporteringen till Kultur- och fritidsnämnden som delegationsbesluten 
kan vinna laga kraft och det är också ett sätt att hålla ledamöter och ersättare i 
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Kultur- och fritidsnämnden informerade om vilka beslut som fattas genom 
delegation. 

Inför Kultur- och fritidsnämndens sammanträde 2024-06-13 redovisas Kultur- 
och fritidsförvaltningen beslut som fattats med stöd av delegation under 
perioden den 1 maj - 31 maj 2024. 

Beslutsunderlag 
Sammanställning över delegationsbeslut under perioden den 1 maj- 31 maj 
2024 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Anmälan av delegationsbeslut läggs till handlingarna. 

§ 377 Redogörelse av delegationsbeslut 
(stickprovsärende) 
Ärendenummer: Kof 880/2024 
Handläggare: Karl Jensen 

Ärendebeskrivning 
Kof 555/2024 Remiss - Riktlinje för namnsättning av kommunalt ägda 
byggnader, anläggningar. 

Oppositionen, Urban Olsson (L), väljer delegationsbeslut kof 848/2023 inför 
kommande redovisning vid nämndens sammanträde i augusti. 

Beslutsunderlag 
Remissbrev 2024-03-12 
Remissvar 2024-04-16 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Informationen tas till protokollet. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Informationen tas till protokollet. 

§ 378 Anmälan av handlingar 
Ärendenummer: Kof 881/2024 
Handläggare: Jacqueline Bouvin Agstam 
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Ärendebeskrivning 
Kultur- och fritidsförvaltningen anmäler handlingar som inkommit och som 
bedöms relevanta för Kultur- och fritidsnämnden att få kännedom om. 

Beslutsunderlag 
Samverkansprotokoll 2024-06-03 med bilaga 1-3 
Postlista 240517- 240612 
Inbjudan att lämna synpunkter på förslaget till Örebro läns nya biblioteksplan 
2025-2027 

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Anmälan läggs till handlingarna. 

§ 379 Övrig fråga ställd av Sandra Fröjdenstam (KD) 
gällande uppdaterad information gällande "Lov Örebro" 
Ärendenummer: Kof 909/2024 

Ärendebeskrivning 
Sandra Fröjdenstam (KD) ställer en övrig fråga om det finns uppdaterad 
information gällande "Lov Örebro". Ulf Lindin besvarar från inunder punkten 
om verksamhetschefernas information vid informering om verksamhet för 
öppna mötesplatser.  

Förslag till beslut 
Kultur- och fritidsförvaltningens förslag till Kultur- och fritidsnämnden: 

- Frågan är besvarad. 

Beslut 
Kultur- och fritidsnämnden beslutar: 

- Frågan är besvarad. 



 
 

   
 

 
 

Särskilt yttrande 
 
Datum: 2023-06-13 
Ärende: Flytt av El Sistema från Hagaskolan till Vivallaskolan 
Ärendenummer: Kof 871/2024 
 
Ett beslut för stort för att fatta utan beredning 

Vid kultur- och fritidsnämndens sammanträde den 13 juni 2024 fattades beslut om att El 
Sistemas verksamhet vid Hagaskolan ska flyttas till Vivallaskolan från och med hösten 
2024.  

El Sistema har bedrivits vid Hagaskolan sedan 2015. Lokalsituationen har sedan ett 
antal år tillbaka varit undermålig och personal har alltför ofta tvingats ”trolla med knäna” 
för att lyckas bedriva verksamheten på ett ändamålsenligt sätt och har också inneburit 
en utmanande arbetsmiljö.  

Under senare delen av våren har det framkommit att lokalfrågan kommer bli än mer 
utmanande under hösten, varför beslut nu behöver fattas utan beredning.  

Vi menar att detta beslut är för stort att fatta utan beredning. Har man verkligen vänt på 
alla stenar? Vad gör att Vivallaskolan anses mer lämpad att ta över verksamheten 
jämfört med exempelvis Västra Engelbrektsskolan som också varit uppe för diskussion 
som alternativ?  

Vi saknar också en barnkonsekvensbeskrivning av detta beslut. Detta beslut påverkar 
cirka 200 barn som nu går miste om denna verksamhet under sin skoltid. Vi menar att 
erbjudandet om fortsatt musikundervisning under barnens fritid på intet sätt kan 
likställas med vad de förlorar.  

Vi anser att nämnden borde ha informerats om den utmanande lokalfrågan långt tidigare 
och inte först när man nått en punkt där fortsatt verksamhet vid Hagaskolan tycks vara 
en omöjlighet.  

 

För Kristdemokraterna  För Liberalerna 
Sandra Fröjdenstam    Urban Olsson 
Ulf Wilnerzon Thörn 
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